
Overheid sust onrust risico’s straling
“Er is geen overtuigend bewijs dat straling voor mobiele communicatie een gevaar voor de 
volksgezondheid oplevert,” meldde Eric van Rongen (ICNIRP) in de Volkskrant. Dat wordt beaamd 
door Monique Beerlage van het Kennisplatform Elektromagnetische velden en Gezondheid. Weer die 
sussende overheid, die doet alsof er niets aan de hand is. Soortgelijke ontkenning hebben we jarenlang 
gehoord bij de Groningse gaswinning. 
Er is ook zeker geen overtuigend bewijs dat deze straling veilig is. In de Interphonestudie van Hardell  
is 10 jaar lang breed onderzoek gedaan naar het verband tussen mobiele telefonie en hersenkanker. De 
conclusie: Er is een duidelijk verband tussen mobiel bellen en de toename van hersenkanker.
In andere landen worden wel maatregelen genomen tegen stralingsrisico’s, met name voor kinderen. In 
Nederland is er ‘niets aan de hand.’ Recent hebben 180 wetenschappers een pleidooi gepubliceerd om 
het uitrollen van 5G uit te stellen, tot er meer onderzoek is gedaan naar de veiligheid van straling. 
Reden: er zijn te veel aanwijzingen voor gezondheidsrisico’s.
In Zembla verklaarden de voormalige topmannen van KPN en Telfort dat zij rond de eeuwwisseling 
wel voor miljarden euro’s de frequenties wilden kopen van de overheid en voor een dekkend netwerk 
wilden zorgen. Zij eisten echter als ‘tegenprestatie’ dat protesten van omwonenden, o.a. vanwege 
gezondheidsrisico’s, plaatsing van zendmasten niet in de weg mocht staan. Aldus werd 
overeengekomen!
De strategie: zo lang mogelijk de onrust sussen. Dat kennen we niet alleen bij de Groningse 
aardbevingen. Ook bij asbest en roken nam onze overheid pas maatregelen nadat de 
gezondheidsrisico’s al tientallen jaren bekend waren. De economie moet toch floreren!!!
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